



Helsingborgs Bågskytteklubb

(Org. nr: 843000-9624)

Dagordning för

Helsingborgs BK styrelsemöte

Tid: 2025-11-06, 18:30 - 21:15

Plats: Konferensrum "personalrummet", Olympiahallen, Helsingborg.

Håkan, Eskil, Dan, Jennie, Micke, Aurora, Filippa

Dagordning

§1. *Mötets öppnande.*

§2. *Val av justeringsperson: Håpe*

§3. *Val av mötessekreterare: Stadell*

§4. *Fastställande av dagordning.*

§5. *Ekonomi:*

Nuvarande ekonomi? God

HåPe / Behåller vi nuvarande medlemsavgifter 2026?

Eskil kollar över utgifter

§6. *Mötesplanering: Nästa möte 260129 18:30*

§7. *Skrivelser. Inga. Skånes Bågskyttes styrelsemöte finns att läsa på deras hemsida.*

§8. *Övriga frågor:*

Uppföljning från förra styrelsemötet:

Taggar till IH något mysiko med att andras taggar kommer med på vår lista, är detta utrett, vem ansvarar?

Håpe har gjort en uppdaterad lista på taggar och till viss del nycklar. några han inte fått tag på.

Medlemskort, har vi något färdigt?

Satsar på att ha något färdigt till utesäsongen -26. Medlemskort lämnas ut till betalande medlem och kompletteras med en klisterlapp "HT" på hösten.

Någon som inte vill vara med i styrelsen/ansvarsområde längre bör meddela valberedningen senast November. Therese meddelat att hon avgår

HÅPE / Flytt till ny geografisk plats, Håkan och Eskil informerar om läget just nu.

Händer inte så mycket med kommunen, enda förslaget från dem Hbgs modellflygfält

HÅPE / Skjutsignaler, skall vi utveckla dom vi har så vi kan använda mer?

Håpe kollar om vi kan få bidrag för att köpa Chronotir som vi använde på SM

Nya punkter:

HåPe / När kör vi årsmöte? 260222 11:30

HåPe / Jag och Eskil var på föreningskunskap bas, lite info från det som är intressant.

Vad är egentligen en förening och vem har ansvar.

Krav på att en förening ska ha stadgar, vi sätter ihop en "stadgekommitte" för att se över våra.

HåPe / Hasslarp kom med förslag om vi skulle köra tävling ihop och grilla.

Mitt förslag är att vi kör en tävling på våren och en på hösten vi arrangerar 1 och Hasslarp 1.

Kul idé, den kör vi på.

HåPe / Önskemål om t-shirt istället för piké som skjuttröjor.

Röstas fram på årsmötet

HåPe / Skall vi lägga fram förslag om att ta på oss JSM inne/Tavel SM ute 2027 på årsmötet?

Styrelsen funderar individuellt på vad man känner så röstar vi på nästa möte om att eventuellt ta det med medlemmarna på årsmötet

HåPe / Ändring av tid, nybörjarträning för fortsättnings träning samt ny delansvarig?

Tränargruppen tar ett möte för att se vad man kan komma fram till.

HåPe / Kasta saker, anslagstavlor, datorskärmar?

Ja, men först kolla med medlemmar om de vill ha det vita buttmaterialet som inte passar i ramarna

HåPe / Har vi koll på priser som är i skåp och i lådor? Skall vi rensa dom vi inte vet?

Stadell försöker sortera ut vilka som är spara, resten försöker vi återanvända.

HåPe / Fundera på punkter att ta upp årsmötet generellt, någon som har något?

Övrigt: Alla medlemmar över 15 år ska visa upp ett utdrag från belastningsregistret "arbete med barn i annan verksamhet än skola och barnomsorg".

Tävlingen "Round Robin" ska genomföras 28/2-1/3

Återgå till den gamla varianten av månadstävling för att se om det är ett större intresse för den.

Fräscha upp utebanan till våren när vädret tillåter det.

Bilda en festkommitte?

Frågeställning om tränarna är intresserade av att ha på sig tränartröjor vid vanliga träningar för att kunna visa att de är tillgängliga för frågor i mån av tid annars har de ingen tränartröja på.

§9. Avslutning

Helsingborg

Datum: 251115

Vid pennan

Michael Stadell



Justeringsman
Håkan Persson